

## Agenda og Referat bestyrelsesmøde: 4/7 2022

Tilstede: Jesper, Kim, Silas, Daniel og René

1. Siden sidst
  - a. Nye radioer indkøbt med støtte fra DIF pulje midler
  - b. Kasse til løs grej indkøbt
  - c. Samsø tur blev klaret på en lørdag
  - d. René har haft statusmøde med Christian – god og konstruktiv dialog
  
2. Second home projekt
  - a. Ingen nye ting
  
3. Kalender
  - a. Uge 28: turbo elevuge i Skive. Jesper er der som instruktør i weekenden og vi opfordrer alle til at tage derop
  - b. Uge 30: Sommerlejr I Skive – se separat punkt
  - c. Elevstævne 19 – 21 august
  
4. Pilot
  - a. Pingi fortæller om nye piloter og er i fuld gang med at opdatere pilotliste/FB
  - b. Jesper står for uddannelse af nye piloter i samarbejde med Bjørn
  - c. Diverse ting til AHY bliver indkøbt i samarbejde med Bjørn
  
5. Sommerlejr
  - a. Da der ikke er lavet nyt Dr. Nielsen materiale, så bliver der desværre ikke sponsoreret i år – bestyrelsen opfordrer til at få lavet noget fedt video og sendt til Lulle 🤔
  - b. Planlægning – få en opdatering fra Heidi
    - i. Instruktør vagter -
    - ii. Pilot – Pingi styrer showet
    - iii. Barvagter – vi ordner ad hoc
    - iv. Mad – Janni står for dette
  - c. Få folk til at tilmelde sig 🤔
  
6. Ansvarsfordeling – opgaver pt. **Ikke diskuteret ved dette møde**
  - a. Q holder hjemmeside opdateret (i samarbejde med René)
    - i. Opdatering af tandempriser
    - ii. Opsigelse af gavekort løsning
    - iii. Nets vedr. stævneprogram (René er primus motor på dette)
    - iv. Generel opdatering af information på hjemmesiden

- b. Pilottjansen – Pingi
  - i. Opdatering af list og FB pilot gruppe
  - ii. Opgave at få tilknyttet flere piloter til AHY
- c. Elever/instruktørgruppe – Jesper
  - i. Hvervning af instruktør elever
  - ii. Planlægning af instruktørvagter
  - iii. Planlægning af elevkurser
- d. Grej – Steffen
  - i. Oversigt over grej papirer
  - ii. Procedure for udlån af grej (inkl. Papirer)
- e. Media – Heidi
  - i. Snak om forskel på Østjyllands Faldskærms Klub og ØFK medlemside
  - ii. Oprettelse af begivenheder
- f. Barformand – Silas
  - i. Gennemgang af bar bog
- g. Second home projekt – René
- h. Søgning af fonde – Pingi og Jesper
  - i. Oversigt over nødvendigt grej laves

#### 7. Grej

- a. Punkt udskudt til næste gang, da Steffen har meldt afbud

#### 8. AHY

- a. Årsrapport er aflagt med tilfredsstillende resultat

#### 9. Eventuelt

- a. Næste møde: aftales ved sommerlejr